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§ 1 Sammanträdets öppnande 
 

§ 2 Fastställande av dagordning 
 

§ 3 Anmälan av föregående protokoll 
 
§ 4. Information och dialog   
Funktionshinderinspektörerna  

Lotta Hedstad och Carina Gillgren.  

Funktionshinderinspektörernas uppdrag beskrivs för rådet. 

 

Genomgång av resultatet av granskningen i Rinkeby-Kista hösten 

2017. I funktionshindersinspektörernas granskning Barns delaktighet 

och rätt att komma till tals i handläggning av LSS-insatser, 

granskades 86 barns akter, totalt 112 beslut om insats. 

Könsskillnaderna i underlaget för granskningen är som 

normalfördelningen av ärenden inom LSS i landet, ca 30 % pojkar 

och 70 % flickor. Besluten avser insats enligt lagen om stöd och 

service för vissa funktionshindrade, LSS, för barn mellan 0-17 år. I 61 

procent av ärendena framgår att handläggare har träffat barnet. Ett 

utvecklingsområde är dokumentation om orsak till att handläggaren 

inte träffat barnet eller tydligare dokumentation om att man träffat 

barnet men att inga uppgifter inhämtas. Ett annat utvecklingsområde 

är dokumentation om hur man kommunicerat med barnet, har man 

t.ex. behövt kommunikationshjälpmedel, en tredje person eller har 

kontakt skett per mail.  

 

Insatsen korttidsvistelse utan för eget hem används mindre i Rinkeby-

Kista än i andra granskade stadsdelar i staden. Kontaktperson används 

i liten grad i hela staden, endast ett ärende i granskningen i stadsdelen. 

Vanligast är insatserna avlösarservice och korttidstillsyn. 

 

Fråga ställs om ledsagning för synskadade och blinda, detta utifrån att 

det är stora skillnader mellan stadsdelar i bedömning av insatsen för 

målgruppen. Frågan har lyfts av flera FH-råd och är känd av 

funktionshinderinspektörerna, de tar med sig önskemålet om en 

granskning av detta område i sin fortsatta planering. 

 

Rapporten Barns delaktighet och rätt att komma till tals i 

handläggning av LSS-insatser, biläggs protokollet  

 
§ 5. Förvaltningsinformation 
Aila Laukkonen tf. avdelningschef,  
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avdelning äldre, funktionsnedsättning och socialpsykiatri presenterade 

sig för rådet. Aila kommer att vara kvar t.o.m. vecka 10, 9/3. Ingrid 

Brännström tillträder som avdelningschef from. februari på halvtid 

och börjar på heltid i april. Ingrid kommer närmast ifrån Hässelby-

Vällingby sdf. 

 

Ulrika Axelsson besökte rådet och tackade för gott samarbete under 

sin tid som avdelningschef med ansvar för nämndens funktionshinder 

och socialpsykiatrifrågor.  

 

§ 6. Ärenden till nämnden  
 Remiss Ett Stockholm för alla, program för tillgänglighet och 

delaktighet för personer med funktionsnedsättning 2018-2023. 

Inga synpunkter har inkommit 

 

§ 7. Information och dialog  
Mats Grönvik, parkingenjör kansliavdelningen. 

Presentation Jolanda Lemberg som är ny parkingenjör på 

förvaltningen. Jolanda kommer närmast ifrån en liknande tjänst i  

Nacka kommun. 

 

Genomgång av protokoll ifrån tillgänglighetsvandringen av 

Kistahöjdens förskola 2017-11-15. 

Bifogas protokoll 

 

Nästa tillgänglighetsvandring, planeras t. den 1 februari. Linda tar 

kontakt med medborgarkontoret Rinkeby som bett rådet om ett besök.  

 

Information ifrån Mats gällande årets planering; 

 Husby gård, renovering av lekplats. Rådet får gärna titta på 

planen då tillgänglighet av lekplatsen är viktig.  

 Två nya bemannade parklekar planeras i Husby och i 

Hinderstorpsparken Rinkeby. 

 Nytt utegym i Kista planeras, även det anpassat och 

tillgängligt. 

 Rinkeby Norra stadspark kommer att renoveras inom projekt 

Grönare Stockholm 

 Gläntan, en lekplats i Kista, projektering inför planerad 

renovering 

 Husby, projekt vägen är målet. Fått pengar inom projekt 

Grönare Stockholm, till att göra vägen mellan Husby centrum 

och Husby gård tryggare, mer upplyst och mer tilltalande. 

Meningen är att det ska bli ett kulturstråk och arbetet initieras 

under 2018. 
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§ 8. Övriga frågor  

 Kl. 15.00 Monica Lundgren, biträdande enhetschef 

beställarenhet socialpsykiatri.  

Monica har över 30 års erfarenhet av arbete inom 

socialtjänsten. Hon kommer närmast ifrån ett liknande arbete i 

Österåkers kommun där hon arbetat med både LSS och 

socialpsykiatri. Tidigare har hon bland annat arbetat i 

Kungsholmens sdf och Solna stad. 

 Protokoll KS råd för funktionshinderfrågor 2017-12-04  

Punkten flyttas till nästa möte pg av tidsbrist. 

 

§ 9. Nästa sammanträde:  
Onsdag den 14 februari kl. 14.00-16.00 

Sekreterare Annika Ekengren 

 
§ 10. Sammanträdet avslutas  
 

 

Bilagor 

1. Rapport Barns delaktighet och rätt att komma till tals i 

handläggning av LSS-insatser 

2. Protokoll ifrån tillgänglighetsvandringen av Kistahöjdens 

förskola 2017-11-15   

   

   

 


